
Octavias miljöplan 2024

Vid planering och utförande av evenemang försöker vi i Octavia använda oss av så
miljövänliga och ekologiskt hållbara val som möjligt. År 2012 införskaffade Octavia egna
tallrikar, bestick och glas för användning på våra evenemang som alternativ till engångskärl.
Under verksamhetsåret 2015 tog man även i bruk egna bordsdukar. Detta kommer Octavia
fortsätta med under verksamhetsåret 2024.

I miljöplanen 2016 skrevs det att vi i Octavia satsar på att göra det vi kan för att vara så
ekologiskt hållbara som möjligt. Detta innebär att vi pantar tomburkar och att vi inte köper
överdrivet mycket eller onödiga dekorationer till evenemang. Vi strävar efter att sortera allt
skräp från våra evenemang. Det betyder också att rimlig mängd mat köps och tillagas och
att maten inte slängs i onödan. Istället satsar vi på att ge bort den mat som blir över eller att
spara maten och använda den på andra evenemang. Octavia använder sig även av
ekologiska viner. När Octavia behöver beställa till exempel halarmärken eller annat till
evenemang så beställs endast den mängd som behövs så det inte blir över eller slängs.

Föreningen bestämde sig 2015 för att börja göra så ekologiska och miljösmarta val av mat
som möjligt, till den mån budgeten tillåter. 2017 började Octavia servera vegetarisk mat i
första hand under sina evenemang. För att fortsätta med en miljövänlig verksamhet
bestämde Octavia 2022 att enbart servera vegetarisk mat på sitser och andra evenemang,
med undantag för kräftskivan, och detta kommer vi fortsätta med även 2024. Vi kommer
även försöka servera inhemsk och ekologisk mat så långt som möjligt.
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